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inds 2012 is Peters al betrokken bij 

de lokale afdeling van de PvdA. Als 

steunfractielid, een bewuste keu-

ze. ‘Een fulltime baan, het raads-

lidmaatschap en, later, een jong 

gezin gaan niet samen,’ vindt de 

nieuwe wethouder. ‘Van huis uit 

ben ik een PvdA’er. Iedereen moet 

gelijke kansen kunnen hebben en 

mijn moeder zei altijd: je moet links 

en op een vrouw stemmen.’ Toen zij bij 

de partij betrokken raakte, was er net een 

schifting gaande. Na strubbelingen was er net 

een nieuw team samengesteld onder leiding van Anneke Lubbers en Koos 

Dijkstra. ‘Sindsdien is het een vaste club waar ik onderdeel van uitmaak,’ 

vertelt Peters trots. ‘Dat vind ik ook belangrijk, dat ik een sterk en ervaren 

team achter mij heb staan. En daarnaast kunnen wij het allemaal goed met 

elkaar vinden, want het moet natuurlijk ook gezellig zijn.’ 

Sociale advocatuur

Op de middelbare school was de in Tynaarlo woonachtige Peters nog 

niet zo actief als in het heden. Via een omweg is zij uiteindelijk advocaat 

en meester in de rechten geworden. ‘Op het Maartenscollege in Haren 

deed ik niet zo veel,’ lacht Peters. ‘Ik wilde altijd al rechten studeren, 

maar op de middelbare school kreeg je dan ook wiskunde enzo.’ Via het 

MBO en het HBO heeft zij uiteindelijk in tweeënhalf jaar tijd de studie 

rechten afgerond. Na haar studie is zij allereerst in de sociale advocatuur 

beland om vervolgens als jurist bij de gemeente Midden-Drenthe terecht 

te komen. Peters: ‘Als advocaat heb ik dus veel pro-deo werk gedaan. 

Maar uiteindelijk wilde ik ook weleens weten hoe het er in een gemeen-

te nu echt aan toegaat.’ 

Zat net lekker

Na de verkiezingen werd het al snel duidelijk dat de PvdA mee zou gaan 

doen met de coalitieonderhandelingen. Binnen de sociaaldemocratische 

gelederen werd Peters al snel gepolst voor een wethouderschap. Naar ei-

gen zeggen moest zij daar wel even over nadenken: ‘Ik zat net lekker bij 

Midden-Drenthe en je laat dan ook iets los waar je eigenlijk nog niet weg 

wilt.’ Peters hoefde er eigenlijk niet veel langer over na te denken. ‘Het gaat 

er dan ook om wat de omstandigheden zijn. Met welke partijen vorm je 

een coalitie en wie zijn de wethouderskandidaten,’ legt zij uit. ‘Het moet 

op voorhand geen vechtcoalitie worden. Ik geloof echt in deze coalitie, 

over heel veel dingen denken wij gewoon hetzelfde.’ 

‘Ik ben er wel’

Voor het gezin wordt het wel een omschakeling, want wethouder ben je 

altijd. ‘Natuurlijk moest ik thuis ook overleggen,’ lacht de moeder van twee 

jonge kinderen. ‘Maar aan de andere kant, ik werk nu ook bijna fulltime, 

zetel in twee raden van toezicht en ben steunfractielid. Dus thuis zijn zij 

ook wel wat gewend. Gelukkig zei mijn man direct: ik ben er wel. Want zo’n 

kans krijg je natuurlijk niet vaak.’ Peters ziet wel in dat het een sprong in 

het diepe is, want een wethouderschap is in eerste instantie voor vier jaar. 

Aan de slag

Een stapel dossiers en huiswerk heeft zij nog niet meegekregen vanuit het 

gemeentehuis. ‘Eerst worden wij beëdigd en de dag daarna gaan wij direct 

aan de slag,’ vertelt Peters. ‘Wij gaan eerst het akkoord bespreken met de 

raad. De input van de raadsleden is heel belangrijk. Wellicht kunnen wij de 

suggesties en de goede ideeën goed gebruiken.’ Dat wordt ook een van 

haar speerpunten. Medezeggenschap noemt Peters het. Bewust geen par-

ticipatie. Een beladen woord, vindt zij. Peters: ‘Je moet niet komen vertel-

len wat je gaat doen. Maar je moet aan de voorkant alle belanghebbenden 

betrekken. Daarmee win je het vertrouwen terug.’ 

Heel fijn

Na de publicatie van het coalitieakkoord volgde er ook wat kritiek vanuit 

diverse gelederen. Het akkoord zou wat hol zijn en veel algemeenheden 

bevatten. Te weinig concreet. ‘Je wilt ook niet alles direct dichttimmeren,’ 

pareert Peters de kritiek. ‘Er moet ruimte zijn voor maatwerk. Het akkoord 

gaat uit van kernwaarden en moet als leidraad dienen voor het beleid.’ 

Binnen nu en een paar weken gaat zij met iedereen kennismaken. ‘Ik kan 

er onbevangen in gaan. Ik heb geen last van oud-zeer.’ Peters heeft verder 

geen politieke ambities richting de provincie of Den Haag. ‘Nee, ik vind het 

heel fijn hier in Tynaarlo,’ vertelt zij lachend. ‘Dit is een heel bijzonder dorp 

met veel saamhorigheid. Als je hier iets organiseert dan komt iedereen. Het 

is heel gezellig hier.’ 

Tekst David Stolk, beeld Irma Schuurmans

Interview Jelbrich Peters, 
beoogd wethouder gemeente Tynaarlo

Als een verrassing uit de hoge hoed toverde de PvdA Jelbrich Peters (1983) 
tevoorschijn als wethouderskandidaat. Waar andere partijen doorgaans de 
voorkeur gaven aan de lijsttrekker, wilden de sociaaldemocraten het anders 

doen. Tijdens de gemeenteraad van volgende week wordt Peters beëdigd 
als wethouder en de dag erna gaat de nieuwe ploeg, naar eigen zeggen, aan de 

slag. Zij krijgt onder andere verkeer, milieu, werk en inkomen, duurzaamheid en 
openbare ruimte in haar portefeuille. 


